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Protokół nr 230/2010 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 25.08.2010 r. 

 
Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta  

 
Porządek posiedzenia: 

  
1. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników 

referatów. 

2. Sprawy różne. 
 

Ad-1) 

 
Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Katarzyna Dampc 

przedstawiła:  
 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie aktualizacji 
Programu na rzecz Zatrudnienia i Spójności Społecznej Powiatu 
Lęborskiego. W związku ze zgłoszeniem do Programu nowych projektów 

zgodnych z obszarami wsparcia, mającymi szansę na uzyskanie premii 
punktowej podczas oceny projektu do Programu wprowadza się 2 zadania 

realizowane przez Powiat Lęborski: 
– Kształcenie ustawiczne przepustką do lepszego jutra  
– Moje okno na świat. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej nr 358/2010. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 
2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Lęborskiego do realizacji projektu „Aktywność zawodowa na 
zdrowie”. Kierownik Referatu poinformowała, że projekt powstał  
w ramach Priorytetu VI ”Rynek pracy dla wszystkich”, Poddziałania 6.1.1 

„Wsparcie osób pozostających bez zatrudnienia na regionalnym rynku 
pracy” Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki i znalazł się na 2 miejscu 
na liście rankingowej.   

Projekt uchwały stanowi upoważnienie dla Zarządu Powiatu Lęborskiego 
do zatwierdzania projektu.  

 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu 
Lęborskiego. 
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 
3) wniosek o ustalenie terminu konferencji kończącej projekt „Wsparcie 

sektora ekonomii społecznej – szansą na rozwój Powiatu Lęborskiego”  
 Zarząd uzgodnił termin na dzień 06.10.2010 roku na godz. 1000. 
 

4) informację zbiorczą o obecnie realizowanych przez jednostki Powiatu 
Lęborskiego projektach – załącznik nr 1. 
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Kierownik Referatu Bezpieczeństwa p. Roman Wypasek przedstawił: 
 

1) wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Lęborku o rozważenie 
możliwości wyasygnowania z budżetu Powiatu środków w kwocie 12.880 

zł na zakup 2 skuterów wraz z dodatkowymi akcesoriami.  
Kierownik Referatu poinformował, że dysponuje jeszcze wolną kwotą,  

z której można by zrealizować powyższe zadanie.  
 Zarząd przychylił się do wniosku przyznając wnioskowaną kwotę na 
zakup skuterów dla Komendy Powiatowej Policji w Lęborku.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił: 

 
1) informację z przebiegu realizacji Strategii Rozwoju Powiatu za I półrocze 

2010 roku – załącznik nr 2. 
 Zarząd przyjął informację bez uwag. 
/4 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania/ 
 

Skarbnik Powiatu – p. Grażyna Janik przedstawiła:  

 
1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Lęborskiego na 2010 rok. Uchwałą uruchamia się środki  

z rezerwy celowej na oświatę i wychowanie w kwocie 80.059 zł  
z przeznaczeniem na odprawy emerytalne i pracowników odchodzących 

oraz nauczanie indywidualne. Następuje także zwiększenie dotacji 
celowej z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych 
do realizacji stowarzyszeniom w kwocie 10.000 zł oraz przeniesienia w 

ramach działów między rozdziałami i paragrafami na łączną kwotę 
16.758 zł.  

 Zarząd przyjął uchwałę nadając jej nr 357/2010. 
/5 głosów za/ 

 

2) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany budżetu 
Powiatu Lęborskiego na 2010 rok. Projekt uchwały zwiększa dochody  

i wydatki Powiatu Lęborskiego – załącznik nr 3.  
  Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu. 
 /5 głosów za/ 

 
3) projekt uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej. 
 Zarząd podjął projekt uchwały i skierował do Biura Rady Powiatu. 

/5 głosów za/ 
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Ad-2) 
 

Zarząd na wniosek Dyrekcji i Rady Rodziców Powiatowego Centrum 
Edukacyjnego – ZSP w Lęborku wyraził zgodę na przedłużenie na kolejny rok 
szkolny dofinansowania zakupu biletów MZK dla uczniów korzystających  

z linii autobusowych na dojazdy do szkoły .  
/5 głosów za/ 

 
Na powyższym protokół zakończono. 
 

Protokołowała:  
Marzena Grunholc 
 


